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REFERAT_____________________________________________ 

Emne: skolebestyrelsesmøde 

Mødedato 

13/10 2022 

Mødested/lokale 

Personalerum 

Mødet påbegyndt kl. 

19.00 

Mødet afsluttet kl. 

21.00 

Deltagere  

Christina Olesen, Lars Schmidt, Maria Vad Jørgensen, Cecilie Ruston, Astrid Tobiassen, Ida Thyregod, Pia 

Jessen, Anne Marie Kjelsmark, Tage Jørgensen, Jeanette Albæk, 

Fraværende 

Lars, Anne Marie, Cecilie og Ida 

Dato 

13.10.2022 

Referent 

Jeanette Albæk 

Direkte telefonnr. 

75 87 12 00 

Journalnr. 

17.01.01-P35-8-22 

 

1. 1. Godkendelse af referat 

fra den 30/8 2022 

Referat godkendt. 

 

2. Meddelelser - 

Elevsituationen - 

Personalesituationen 

Elevsituation: Vi har fået mange nye elever de sidste par år. Sidste år var 

der samtidig ikke mange der gik ud. Det er der til sommer. Vi gætter på at 

få færre ind, end der går ud. Vi er pt. fyldt godt op, så på den måde gør det 

ikke noget med lidt færre elever. Men elev- og personalesituation hænger 

sammen.  

Personalesituation: Vi skal ansætte tre personaler. Vi har én som går på 

pension i det nye år, en som stopper ved udgangen af måneden som vil 

prøve kræfter med noget andet, samt en barsel først i det nye år. 

Skolebestyrelsen inviteres til at være med i ansættelser af fast personale. 

Andet: Styrket Kvalitet i Pædagogisk Praksis. Hos os betyder det et fortsat 

fokus på, hvordan vi skaber de bedst mulige læringsmiljøer for vores 

elever, ved at fokusere på at blive bedre til at benytte de kompetencer 

(herunder vores tværfagligheder) vi har i huset. 

Corona findes stadig. Retningslinjerne er sendt ud. Man skal blive hjemme 

4 dage efter konstatering, men må herefter komme i skole, også med lette 

symptomer. 

Vi har sænket temperaturen på skolen, skruet nogle pærer ud, for også at 

gøre vores for at imødekomme forsyningsknapheden og de stigende priser. 

Vi sænker temperaturen varieret, og er undtaget fra reglen om 19 grader. 

Vi har mellem 21 og 22 grader hvor børnene opholder sig.  



 

 

SKOVAGERSKOLENSKOVAGERSKOLEN

3. Orientering om skolens 

værdier og principper. 

 

Alle Skovagerskolens værdier og arbejdsmetoder er samlet i vores 

skoleplan. 

Alle folkeskoler opererer inden for nogle rammer. Der er de nationale 

rammer, som kommunerne opererer indenfor. Hertil udstikker den enkelte 

kommune nogle rammer, som den enkelte skole opererer inden for. 

Som skolebestyrelsesmedlem er man politiker. Skolebestyrelsen 

udarbejder derfor eksempelvis høringssvar, henvender sig til de lokale 

politikere med konkrete udfordringer o. lign. 

På skolen har vi også nogle personalepolitiske organer: MED-udvalget og 

en Arbejdsmiljøgruppe, hvor de forskellige faggrupper er repræsenteret. 

Dertil har vi en TRIO-gruppe hvor AMR, TR og ledelse sidder. 

Vi har flere organer, som omsætter de ting der kommer udefra og oppefra 

(fra forvaltning og kommune). Det Pædagogiske Udvalg er hjertet på 

Skovagerskolen ift. at planlægge og koordinere indsatser. Hertil har vi 

vores teams, fællesrum og ad hoc udvalg. 

Alt dette skal forholde sig til skolens værdier. Det er det vores beslutninger 

og indsatser skal kunne spejle sig i. Vores vigtigste værdi er en tro på, at 

alle børn kan lære og udvikle sig, og har ret til at være en del af et 

udviklende fællesskab. Vi arbejder hen imod at alle børn bliver så 

selvstændige i eget liv som muligt, og får så stor en stemme i eget liv som 

muligt. 

4. Fotografering af bestyrel-

ses repræsentanter. 

 

Billeder taget efter store udfordringer med et strøm-tomt kamera og en 

telefon der opdaterer. 

5. Forventet regnskab 

        

Forventet regnskab gennemgået til orientering. 

6. Principper for lejrskole-

virksomhed 

 

Historien gennemgået v/Tage. 

Der er sket en stigning i, hvor mange timer det koster at sende personale 

på lejrskole som betyder en fordobling af lønudgifterne til lejrskolerne 

grundet nye overenskomstmæssige vilkår. 

I dag er mellemtrin og udskolingen afsted på lejrskole hvert 3. år. 

Når vi bruger så mange timer på at sende personale og elever på lejrskole 

betyder det, at normeringen går ned resten af året, for at det samlede 

regnestykke går op. 

Lejrskolen er kortet ned, primært af økonomiske årsager. 

Der ønskes en drøftelse af, hvordan vi på Skovagerskolen vil prioritere 

vores midler: Vil vi gerne bruge ekstra midler på en lejrskole, mod lavere 
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normering resten af året? Hvor lang skal en sådan lejrskoletur eventuelt 

være? Punktet tages op på et senere møde med bredere 

forældrerepræsentation 

7. Evt. 

 

Dialogmøde d. 10. november. Dagsorden endnu ikke kendt. 

 

 

 

 


